



Group Chairman & Managing Director Raymond Kwok (right) with eight awards from *Euromoney* Chairman Andrew Rashbass  
集團主席兼董事總經理郭炳聯(右)接受《Euromoney》主席Andrew Rashbass頒發八大獎項

## Exceptional performance wins investor recognition 表現卓越 備受投資界肯定

The Group has long been praised for quality residential and commercial developments with professional, caring after-sale service. Recent accolades from leading magazines *Euromoney* and *FinanceAsia* are further acknowledgement by international investors of the Group's stellar performance.

### **Best Developers – Mixed, Global**

The Group won honours in the 2016 global real estate survey by *Euromoney*, with top spots for Best Developers – Mixed, Global; Best Developers – Mixed, Asia; Best Developers – Mixed, China and Best Developers – Mixed, Hong Kong. Additionally, the Group was named Best Developers – Overall, Hong Kong for a tenth year for its outstanding overall performance. It was also named Best Developers – Residential, Hong Kong; Best Developers – Retail, Hong Kong and Best Developers – Office / Business, Hong Kong.

*Euromoney* conducts global real estate surveys annually. This year, about 2,200 real estate advisers, developers, investment managers, corporate end-users and banks in different countries voted for their favourite developers. The awards won after a major international survey testify to the Group's solid performance.

### **Platinum Awards – Asia's Best Property Company**

The Platinum Awards given by *FinanceAsia* honoured the Group as Asia's Best Property

Company and Best Company in Hong Kong, and it was the only local developer to receive the latter.

*FinanceAsia* reviewed the standings in its Asia's Best Companies polls over the past 20 years and gave Platinum Awards to those that consistently showed quality and innovation over the period. The titles for the Group show that its sound management and business strategy have been roundly praised by the investment community for many years.



City landmark International Commerce Centre is one of the major integrated developments from the Group  
環球貿易廣場為集團其中一個主要綜合發展項目，亦為香港地標

集團憑著多年來發展優質住宅及商業項目，並為客戶提供專業細心的售後服務，深受市場讚譽。早前獲權威雜誌《Euromoney》及《FinanceAsia》頒發獎項，印證集團的優質品牌再獲國際投資界肯定。

#### 榮獲「環球最佳綜合項目發展商」稱譽

在《Euromoney》發表的2016全球房地產選舉結果中，集團成為「環球最佳綜合項目發展商」、「亞洲最佳綜合項目發展商」、「中國最佳綜合項目發展商」及「香港最佳綜合項目發展商」。此外，集團更憑著整體卓越表現，第十年獲選為「香港最佳地產公司」，同時獲頒「香港最佳住宅項目發展商」、「香港最佳零售發展商」及「香港最佳寫字樓/商業項目發展商」。

在《Euromoney》一年一度的全球房地產選舉中，今年約有2,200名來自不同國家的房地產顧問、發展商、投資經理、企業用戶及銀行選出心目中的最佳地產公司。集團能在該舉足輕重的環球評選中勇奪多個獎項，進一步彰顯集團的雄厚實力。

#### 獲頒「亞洲最佳地產公司」白金獎

與此同時，集團在《FinanceAsia》舉辦的「白金獎」中，獲頒發「亞洲最佳地產公司」及「香港最佳公司」獎項，亦是唯一一本港地產發展商獲頒「香港最佳公司」殊榮。

主辦單位今年總結過去20年「亞洲最佳公司選舉」的得獎機構表現，能夠在長達20年時間內，持續為客戶提供優質產品及服務，兼且不斷創優增值的企業，方可獲頒「白金獎」。是次獲獎反映出集團的優質管理及業務策略一直以來獲投資界認同。



FinanceAsia Platinum Awards for Asia's Best Property Company and Best Company in Hong Kong  
集團在《FinanceAsia》舉辦的「白金獎」中，取得「亞洲最佳地產公司」及「香港最佳公司」殊榮